
 
 

Onderwerp:  Commissienotitie uitwerken pilot regulering cannabisteelt  

Commissie:  Financiën en Bestuur  

Datum:  23-06-2015 

Woordvoerder: Ferry van den Broek 

Voorzitter, 
 
op de eerste plaats dank aan de burgemeester voor dit stuk. Een commissienotitie welke is 
opgesteld naar aanleiding van een motie van de VVD om eens in beeld te brengen wat de 
mogelijkheden en onmogelijkheden zijn van een pilot regulering cannabisteelt. Mijn fractie 
realiseert zich dat we de Burgemeester een lastige opdracht hebben meegegeven. Lastig, 
omdat er nog veel zaken onduidelijk zijn maar ook lastig omdat het Rijk helaas geen enkele 
beweging maakt in dit dossier.  
 
Het Haagsche dieptepunt is recentelijk bereikt met de motie-Oskam van het CDA, die werd 
gesteund door PVV, VVD, CU en SGP. Een motie van wantrouwen richting het lokale bestuur 
en gezag. Uw commissie heeft de Eindhovense VVD de afgelopen jaren leren kennen als een 
fractie die zich meer dan ooit inzet voor regulering van de teelt en het daardoor 
decriminaliseren van de coffeeshop ondernemers. Ik kan alvast zeggen dat we de 
burgemeester onverminderd steunen in zijn strijd tegen het Rijk.  
 
Dan het stuk: ook de burgemeester geeft aan dat het lastig is om te bepalen hoe we verder 
moeten vanwege de vele onvoorspelbare variabelen. Wat ons betreft wordt nog een 
verdiepingsslag gemaakt door het uitwerken van een business case. We horen graag hoe de 
burgemeester hierin zit. Wij zijn erg benieuwd naar het onderzoek rondom de 
mensenrechten en we zien daarna graag dat de Burgemeester aan de slag gaat met het 
proefproces. We denken dat er uit het onderzoek argumenten kunnen komen die juridisch 
te gebruiken zijn. En van onderzoeken trekt dit kabinet zich niet veel aan; misschien wel van 
een uitspraak in het proefproces. Dat zou je immers mogen verwachten van een Minister 
van Veiligheid en Justitie.  
 
We zijn ook benieuwd naar de reactie van de Burgemeester op het kweekplan dat is 
opgesteld door de VCE en de reactie van de insprekers. Als we met het kweekplan over 
kunnen gaan tot gereguleerde teelt binnen de kaders van de wet, dan kan dat op steun van 
de VVD rekenen.  
 
De Eindhovense VVD is voorstander van regulering vanwege diverse redenen, maar zeker 
ook vanuit het pragmatisme. En dat zijn we ook bij dit stuk. Volgend jaar vindt een 
belangrijke VN-conferentie plaats over drugs en steeds meer oud wereldleiders laten van 
zich horen, en dan vooral dat men over moet gaan tot regulering.  
 
  



 
 

Zoals gezegd zijn wij pragmatisch en zien we ook dat we niets van het kabinet hoeven te 
verwachten op die VN-conferentie. Natuurlijk vinden we dat een gemiste kans, maar we 
kijken liever naar de mogelijkheden die er zijn om tijdens deze conferentie een geluid uit 
Nederland te laten horen wat tegenwicht biedt aan het kabinet. Prima dat het kabinet haar 
eigen standpunt inbrengt, maar kunnen de Nederlandse gemeenten dat ook? Kan er iets 
bedacht worden om vanuit de VNG naar de VN conferentie te gaan? Graag een reactie van 
de burgemeester.  
 
Ook horen we graag van hem waarom hij niet actief is in de werkgroep van de VNG die zich 
bezig houdt met dit thema. En zijn de bestuurders die het manifest joint regulation hebben 
getekend, nog voornemens om acties richting het Rijk te ondernemen, en specifiek 
misschien wel vanuit het burgemeesterstrio Depla, Van Gijzel en Everhardt.  
 
Overigens, voorzitter, de VVD is altijd bereid om actief mee te denken.  
 
Tot zover onze inbreng.  
 
 


